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無重複計量的證明  

CONFIRMATION OF NO DOUBLE METERING 
 
 

服務申請號碼 SERVICE ORDER NUMBER 

 
 
供電地址 SUPPLY ADDRESS 

 
 

 

致中華電力： 

由於無法暫停電力以供 貴公司進行「無重複計量」的檢查，本人已安排註冊電業工程人員

（註冊編號：  ）檢查供電予上址電力裝置的線路，並證明在現有或新電錶位

前和後無接駁任何 貴公司的電錶。現附上有關線路示意圖及電巴圖安排以供參照。 

 

To CLP Power, 

Since shutdown supply cannot be arranged for CLP Power to check for no double metering, we have 

arranged registered electrical worker (Registration No. :   ) to check the circuit and 

confirm that there is no tariff meter of your Company installed before and after the present or proposed 

metering point. A copy of relevant schematic wiring diagram and busbar arrangement is attached for 

reference. 

 
 
管理處／發展商名稱 NAME OF MANAGEMENT OFFICE / DEVELOPER 

 
 
聯絡電話號碼 CONTACT TEL. NO. 

 
 
 
 

 
 

管理處／發展商簽名／蓋章 
MANAGEMENT OFFICE / DEVELOPER SIGNATURE / CHOP 

 

 

 
 

 
日期 DATE 

 
注意事項： 

1. 請將填妥之證明書交給本公司。 

2. 本公司現已制訂一套符合個人資料(私隱)條例的個人資

料收集聲明。如欲了解該聲明，請參考此證明書背面。 

Note： 
1. Please forward this completed form to the Company. 
2. The Company has a Personal Information Collection Statement, which complies 

with the Personal Data (Privacy) Ordinance and the statement can be referred from 
back side of this form if find out the statement. 
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Personal Information Collection Statement 
CLP is committed to protecting your privacy.  Set out below is information that explains our practices about the way your personal data (“the Data”) is collected 
and used. 
 
Purpose of Collection 
CLP may use the personal data you provide in this form for supporting supply application and any directly related purposes.  CLP may also use such personal data:  
 

 To communicate with you; 
 To handle and follow up service enquiries and complaints; and  
 To investigate double meter incident 

 
You are not required to provide the personal data requested in this form.  However, the personal data you provide in this form will enable CLP to process your 
application.  CLP may not be able to process your application unless you provide the personal data. 
 
Transfer of Personal Data 
CLP will disclose data when required to do so by law and may also disclose such data in response to requests from law enforcement agencies or regulatory 
authorities. 
 
Access and Correction of Personal Data 
You have a right to request access to, the correction and erasure of, your personal data in accordance with, where applicable, the provisions of the Personal Data 
(Privacy) Ordinance (Cap 486), and any other data protection law as applicable.  Requests for access, correction and/or erasure of personal data, as well as 
withdrawal of consent, where applicable, should be by email and addressed to the Personal Data Officer of CLP at csd@clp.com.hk  
 
Privacy Policy Statement 
You can find out more about CLP’s policies on privacy and personal data protection by accessing our privacy policy statement available on the CLP website at 
https://www.clp.com.hk/en/privacy-policy. 
Unless specified otherwise, reference to “CLP” and the “CLP Group” shall mean CLP Holdings Limited, its subsidiaries and affiliates. 
 
 
個人資料收集聲明 

中電集團致力於保護你的私隱。以下所列示信息解釋我們的操作慣例和收集及使用閣下個人資料的方式。 

 
收集個人資料的用途 

中電集團使用閣下提供的個人資料主要用於支援供電申請及任何直接有關的用途上。 

中電集團也可能使用閣下的個人資料 ： 

 與閣下溝通； 

 以處理及跟進客戶提出的服務諮詢及投訴； 

 調查有關重複計量事故。 
 

中電集團並無規定閣下必須提供個人資料， 但閣下所提供的個人資料能夠使中電集團可處理閣下的供電申請。除非閣下向中電集團提供表格中的個人

資料， 否則中電集團可能無法處理閣下的供電申請。 
 
個人資料的轉移 

如有法律規定， 中電集團會披露有關資料， 也會應執法機關或監管部門的要求披露上述資料。 
 
查閱或更正你的個人資料的方法 
根據《個人資料(私隱)條例》 (第 486 章) 及其他適用的個人資料保護法例， 你有權知道中電集團是否擁有你的個人資料， 亦可索取有關資料副本， 並

更正和刪除中電保存的有關資料。 有關索閱，更正及/或刪除中電集團記錄內任何有關你的個人資料的要求， 以及撤回同意的要求(如適用) ， 可電郵

至 csd@clp.com.hk 與中電集團的個人資料主任聯絡。 
 
私隱政策聲明 
你可以登入中電集團的網站 https://www.clp.com.hk/en/privacy-policy 查閱中電集團的私隱政策聲明， 以了解更多關於中電集團在私隱及個人資料保護

方面的政策。 
 

除非文義明確另有所指， 本文所提及的 「中電」 及「中電集團」 是指中電控股有限公司，其附屬公司及關聯公司。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


